



統一企業股份有限公司 食品安全中心 永康品管課
UNI-PRESIDENT ENTERPRISES CORP. Food Safety Center YUNGKANG Q.C. SECTION

測試報告
TEST REPORT

71001台南市永康區中正路301號 電話：06-2536789

NO 301, ZHONGZHENG RD., YONGKANG DIST., TAINAN CITY 71001, TAIWAN(R.O.C.) TEL : (886-6)2536789

報告編號(Report No.): YK231019501

委託單位(Applicant): 綜飲開發部

委託單位地址(Applicant Address): 台南市永康區中正路301號

接收日期(Date Received): 2023.10.19

檢驗日期(Date Tested): 2023.10.19

報告發行日期(Issue Date): 2023.10.31

一、樣品資訊(Sample information) 註1由申請者提供經確認

樣品名稱(Sample Name): 葡萄風味糖漿

製造廠商/國內負責廠商名稱(Manufacturer): 統一企業

樣品包裝/數量/保存方式(Sample Character): 散裝/2件/常溫

批號(LOT):

製造日期(MFD): 2023/10/18

有效日期(EXP): 2024/02/14

二、測試結果(Results)

測試項目 Item(s)	測試結果 Result(s)	測試方法 Test Method(s)	定量/偵測極限 LOQ/LOD	檢測範圍 limit(s)	單位 unit
防腐劑5項(酸類)	-	-	-	-	-
己二烯酸	未檢出		0.02	-	g/kg
苯甲酸	0.29		0.02	-	g/kg
去水醋酸	未檢出	衛授食字第1081900155號公告修正-食品 中防腐劑之檢驗	0.02	-	g/kg
對羥基苯甲酸	未檢出		0.02	-	g/kg
水楊酸	未檢出		0.02	-	g/kg

—以下空白—

備註(Note):

1. 本測試報告僅對該委託檢驗樣品負責。

We are only responsible for all items in this test report based on the request of the client and the samples as supplied.

2. 測試項目名稱旁有加#者，為通過衛生福利部食品藥物管理署認證項目，依認證之檢驗方法執行檢驗。

Test item accompanied by "#" is certified by the Food and Drug Administration of the Ministry of Health and Welfare and performed with its certified test of method.

3. 檢驗範圍(單位)低於定量/偵測極限之測定值以"未檢出"或"陰性"表示。

The results will be "N.D." (not detectable) or "negative" for LOQ and LOD of the method used, respectively.

4. 若測試結果旁有加"*"表示估計值。

If the next test results with "*" indicates an estimated value.

5. 本報告純屬通知用途，不得轉做廣告、商業推銷或他用途，任何未經授權的變更、偽造或扭曲本報告所顯示之內容皆為不合法。

This report is not for commercial use, and any unauthorized alteration, falsification or distortion of the content displayed in this report is illegal.

6. 測試報告核發日起，七日內如無申請複檢(易變質樣品除外)，所留樣品將另行處置。

The remaining samples will be discarded, if recheck is not obtained within 7 days after report is issued and sent to the client (Except perishable samples).

7. 本報告不得分離，分離或非經同意複製使用無效。

This test report is valid only to the items, invalid for separation using or reproduction without the consent.

8. 本測試報告不提供符合性聲明及量測不確定度，僅就顧客之委託事項提供測試結果，

不對其做意見、解釋與產品合法性做判斷。

Without conformity and uncertainty, the test report merely reflects the test results of the consigned matters of the client

and is not an interpretation or certification of the legitimacy of the related products.

實驗室負責人
Laboratory Head

鄭銀彬

報告簽署人
Approval Signatory

蘇毅夫

